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Sak 1: Godkjennelse av innkalling og saksliste 

Vedtak: Enstemmig vedtatt 

 
Sak 2: Godkjennelse av protokoll 2019-10-16 
 
Vedtak: Protokoll fra styremøte 16.10.2019 ble godkjent 
 

 
Sak 3 Orientering v/daglig leder 
 

Sak 3-1: Resultater Idedugnadsmøte. 

Byen vår Kopervik arrangerte den 21. august et idédugnadsmøte hvor målet var å opprette 
byutviklingsgrupper innenfor temaene kulturhus, cruiseanløp og utvidelse av lokket. 
Daglig leder fortalte at hun hadde hatt møte med Ivar Clausen, Robin Hult, Johnny 
Angelund Petter Viksund og Tommy Bygnes i gruppen som jobber med lokket. De var 
kommet videre i arbeidet med en permanent utescene. De er blitt enige om hva scenen skal 
kunne brukes til. Johnny skal undersøke med fagfolk innen lys og lyd og scenestørrelser. 
Robin skal skaffe tegninger av lokket og sjekke eierforhold.  
Styreleder Einar Tollaksvik fortalte hva han hadde jobbet med i forhold til cruiseanløp. Han 



   

har dialog med Vigleik Dueland i Destinasjon Haugaland, Karmsund Havnevesen og Ann 
Helen Hystad, så der er det mye som skjer. Styreleder prøver også å få de cruiseanløpene 
som er booket til Husøy til neste år, flyttet til Kopervik.  

- Forslag til vedtak: Vi forsetter arbeidet. 
 

Sak 3-2: Dagligvarehandelen. 

Daglig leder og styremedlem Marita Laastad var på møte med Joker, Robin Hult, 
huseierne og Aski. Det var et positivt møte, Joker skal tegne butikk, Aski skal ta opp på 
styremøte i desember om de kan drive en Jokerbutikk i sentrum. Huseier er villig til å 
oppgradere lokalene. 

-  Forslag til vedtak: Vi forsetter og følge med i arbeidet. 

         

Sak 3-3: Medlemspris foreninger og lag.  
 
Vi ble enige om at en pris på 1000,- for foreninger og lag. Det som ligger i prisen da er 
tilgang til nettsiden og at Byen vår Kopervik promoterer arrangementer for de på sosiale 
medier. 
     
 

Sak 3-4: Styret. Hvem er med videre. 

Det er kun Tore Meinert som har gitt beskjed om at han trekker seg fra styret nå til våren. 
 

Sak 4: Eventuelt. 

 

Sak 4-1: Inntekter til BVK. 

     Alle er enige om at Byen Vår Kopervik bør ha en daglig leder i 100% stilling. Men hvordan   
klare og få økonomi til det. 

- Forslag til vedtak. Prøve og få inn flere medlemmer og sponsorer. Selge 
arrangementene. Søke støtte fra for eksempel bondens marked. 
 
 
 



   

Sak 4-2: Byutvikling. 

Vi må få Kopervik sentrum til å se bedre ut.  

-Forslag til vedtak: Få dialog med kommunen, huseiere og alle som kan være med å 
ta et tak. Få en «masterplan». 
 

Sak 4-3: Samarbeid med de andre næringsforeningene. 

Hvordan gjøre hverandre gode? 

-Forslag til vedtak: Arbeide tettere med de andre byene i kommunen.  
  


